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Question #29: 
 
Please confirm location of control room as ground floor, north side of hallway. 
 
Answer #29: 
 

Yes, control room is on ground floor, north side of the hallway 
 

Question #30: 
 
Does the site have a mandatory site safety education session or other information sessions that visitors to the site 
should allow time to attend with in order to gain access to the site? 
 

Answer #30: 
 
Contractors must sign in with Brookfield Johnson (property management company on site) to gain access to the site. A 
brief safety session is required upon the first visit. 
 
Question #31: 
 
Please confirm that equipment grounding is part of this contract scope. 
 
Answer #31: 
 
Equipment grounding is part of the scope 
 
Question #32: 
 

Kindly requesting an extension to receive and absorb the replies to these questions and other potential questions 
arising from the site visit.  Requesting a new bid submission date of 7 September 2016. 
 
Answer #32: 
 
Bid submission deadlines will remain unchanged. 
 

 
Question #29 : 
 
Veuillez confirmer que la salle de contrôle se situe au rez-de-chaussé, du côté nord du couloir. 
 
Réponse #29 : 

 
Oui, la salle de contrôle se situe au rez-de-chaussé, du côté nord du couloir. 
 
Question #30 : 
 
Les visiteurs doivent-il se donner le temps d'assister à une séance d'information obligatoire sur la sécurité du site ou à 
toute autre séance d'information en vue d'accéder au site? 
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Réponse #30 : 
 
Les visiteurs doivent s'enregistrer auprès de Brookfield Johnson (entreprise de gestion immobilière sur le site) pour 
avoir accès au site. Il est obligatoire d'assister à une brève séance d'information sur la sécurité à la première visite 
 
Question #31: 
 

Veuillez confirmer que la mise à la terre de l'équipement s'inscrit dans la portée du contrat. 
 
Réponse #31 : 
 
La mise à la terre de l'équipement s'inscrit dans la portée du contrat. 
 
Question #32 : 
 

Prière d'accorder une prorogation pour que l'on ait le temps de recevoir les réponses à ces questions et à toute autre 
question soulevée à la suite de la visite du site, et d'en prendre connaissance.  Il est demandé que la date limite de 
soumissions de propositions soit reportée au 7 septembre 2016. 
 
Réponse #32 : 
 
Les dates limites de soumission de propositions ne seront pas modifiées. 


